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  ჩოხატაურის მუნიციპალიტეტის საკრებულოს   სხდომის

ოქმი 7

დ. ჩოხატაური                                                                                       30  მაისი,  2018   წელი 

სხდომის თავმჯდომარე-ზაალ მამალაძე.  

სხდომას ესწრებოდნენ: 

საკრებულოს წევრები:

სხდომას ესწრებოდნენ: დავით ბერძენიშვილი, ქეთევან სიხარულიძე, აკაკი 

ყაჭეიშვილი,დავით ტყეშელიაძე,  გოჩა ჯიქია, გიორგი რამიშვილი, ნატო ჩანტლაძე, 

ლევან ლომინეიშვილი,    გივი თავაძე, უშანგი ართმელაძე, ენვერი ახალაძე, ალექსანდრე 

შარაშიძე,   ბესიკ ყენია, შოთა ჩხიკვაძე,დავით გუდავაძე,   ვლადიმერ სიხარულიძე, იაშა 

შათირიშვილი, კლოდი მდინარაძე, ზვიადი მამალაძე, ბექა გამდლიშვილი,  მანანა 

მინდაძე, მარინე ბერაძე, დავით შარაშიძე,თემურ ხუხუნაიშვილი, ალექსანდრე 

ყაჭეიშვილი, ლია ჩიგოგიძე,  მამია ბარამიძე.   მაია კუტუბიძე, ირაკლი ახობაძე.

არ ესწრებოდა: ზვიად წეროძე, ლაშა თოლორდავა, ერეკლე უღრელიძე,კობა კალანდაძე,   

მაია გიორგაძე,  შალვა ჩანტლაძე,    მინდია დოლიძე,  გოჩა მეგრელიშვილი.

მოწვეული მუნიციპალიტეტის  მერიიდან: 

ირაკლი კუჭავა- მუნიციპალიტეტის მერი.

მაია გოგოლაძე- საფინანსო- საბიუჯეტო სამსახურის უფროსი.

თეა უჯმაჯურიძე-  ადმინისტრაციული სამსახურის უფროსი.

ვლადიმერ გოგიბერიძე-  მუნიციპალური შესყიდვების სამსახურის უფროსი.

თენგიზ ცენტერაძე-  არქიტექტურის, სივრცითი მოწყობისა და ინფრასტრუქტურის 

სამსახურის უფროსი სპეციალისტი ინფრასტრუქტურის საკითხებში.

ვალერი ყაჭეიშვილი- ქონების მართვის განყოფილების უფროსი.

დავით საჯაია- ა(ა)ი.პ. კურორტი ბახმაროს ხელმძღვანელი.



ლია ჩხიკვაძე- ჩოხატაურსა და ლანჩხუთში მაჟორიტარი დეპუტატის ბიუროს 

წარმომადგენელი ჩოხატაურის მუნიციპალიტეტში.

ნატო გოგელია-გაზეთ ,,გურია ნიუსის“ კორესპონდენტი.

სხდომის თავმჯდომარემ სხდომის დამსწრეთ გააცნო დღის წესრიგი შემდეგი 

ფორმულირებით:

1. ,,ჩოხატაურის მუნიციპალიტეტის 2018 წლის ბიუჯეტის დამტკიცების შესახებ“ 

ჩოხატაურის მუნიციპალიტეტის საკრებულოს 2017 წლის 28 დეკემბერის №53 

დადგენილებაში ცვლილებებისა და დამატებების შეტანის თაობაზე.

2. ,გარიგების დადების თაობაზე ჩოხატაურის მუნიციპალიტეტის მერისათვის თანხმობის 

მიცემის შესახებ“

3. „ჩოხატაურის მუნიციპალიტეტის ტერიტორიაზე მშენებლობის (გარდა 

განსაკუთრებული მნიშვნელობის რადიაციული ან ბირთვული ობიექტების 

მშენებლობისა) ნებართვისათვის მოსაკრებლის ოდენობის განსაზღვრისა და 

მოსაკრებლის გადახდის ინსტრუქციის დამტკიცების შესახებ“ ჩოხატაურის 

მუნიციპალიტეტის საკრებულოს 2017 წლის 27 თებერვლის N5 დადგენილებაში 

ცვლილების შეტანის თაობაზე“ დადგენილების გამოსაცემად ადმინისტრაციული 

წარმოების დაწყების შესახებ.

4. ჩოხატაურის მუნიციპალიტეტის კერძო სამართლის იურიდიული პირის ძირითადი 

საშუალებების გასხვისებისა და სარგებლობის უფლებით გადაცემის, ქონების საწყისი 

საფასურის, ქონების სარგებლობის უფლებით გადაცემისას ქირის საფასურის და ქირის 

საწყისი საფასურის განსაზღვრის და ანგარიშსწორების წესების დამტკიცების შესახებ“ 

ჩოხატაურის მუნიციპალიტეტის საკრებულოს 2016 წლის 5 თებერვლის #5 

დადგენილებაში ცვლილების შეტანის შესახებ - ჩოხატაურის მუნიციპალიტეტის 

საკრებულოს დადგენილების გამოსაცემად ადმინისტრაციული წარმოების დაწყების 

შესახებ.

5.ჩოხატაურის მუნიციპალიტეტის ქონების 2018 წლის დამატებით საპრივატიზაციო 

ობიექტის ნუსხისა და პრივატიზაციის გეგმის დამტკიცების შესახებ.



6. ,,ჩოხატაურის მუნიციპალიტეტის მერიის საშტატო ნუსხის დამტკიცებისა და მერიის 

თანამდებობის პირთა და სხვა მოსამსახურეთა თანამდებობრივი სარგოების ოდენობების 

განსაზღვრის შესახებ დადგენილების გამოსაცემად ადმინისტრაციული წარმოების 

დაწყების შესახებ.

7. ,,ჩოხატაურის მუნიციპალიტეტის 2018 წლის ბიუჯეტიდან სოციალური დახმარების 

გაცემის წესის დამტკიცების შესახებ’’ ჩოხატაურის მუნიციპალიტეტის საკრებულოს 2018 

წლის 26 იანვრის №4 დადგენილებაში ცვლილების შეტანის თაობაზე ადმინისტრაციული 

წარმოების დაწყების შესახებ.

8. 2018 წლის საკურორტო სეზონის მზადებასთან დაკავშირებით გასატარებელ 

ღონიძიებათა შესახებ.

აზრი გამოთქვა:  მარინე ბერაძემ, დავით ბერძენიშვილმა.

სხდომის თავმჯდომარემ საკითხი დააყენა ღია კენჭისყრაზე

ღია კენჭისყრის შედეგები:

მომხრე _ 30

წინააღმდეგი _ 0

(კენჭისყრას ესწრებოდა 30  წევრი)

დღის წესრიგი დამტკიცდა შემდეგი სახით:

1. ,,ჩოხატაურის მუნიციპალიტეტის 2018 წლის ბიუჯეტის დამტკიცების შესახებ“ 

ჩოხატაურის მუნიციპალიტეტის საკრებულოს 2017 წლის 28 დეკემბერის №53 

დადგენილებაში ცვლილებებისა და დამატებების შეტანის თაობაზე.

მომხსენებელი: მაია გოგოლაძე 

2. ,გარიგების დადების თაობაზე ჩოხატაურის მუნიციპალიტეტის მერისათვის თანხმობის 

მიცემის შესახებ“

მომხსენებელი: ვლადიმერ გოგიბერიძე



3. „ჩოხატაურის მუნიციპალიტეტის ტერიტორიაზე მშენებლობის (გარდა 

განსაკუთრებული მნიშვნელობის რადიაციული ან ბირთვული ობიექტების 

მშენებლობისა) ნებართვისათვის მოსაკრებლის ოდენობის განსაზღვრისა და 

მოსაკრებლის გადახდის ინსტრუქციის დამტკიცების შესახებ“ ჩოხატაურის 

მუნიციპალიტეტის საკრებულოს 2017 წლის 27 თებერვლის N5 დადგენილებაში 

ცვლილების შეტანის თაობაზე“ დადგენილების გამოსაცემად ადმინისტრაციული 

წარმოების დაწყების შესახებ.

მომხსენებელი: თენგიზ ცენტერაძე

4. ჩოხატაურის მუნიციპალიტეტის კერძო სამართლის იურიდიული პირის ძირითადი 

საშუალებების გასხვისებისა და სარგებლობის უფლებით გადაცემის, ქონების საწყისი 

საფასურის, ქონების სარგებლობის უფლებით გადაცემისას ქირის საფასურის და ქირის 

საწყისი საფასურის განსაზღვრის და ანგარიშსწორების წესების დამტკიცების შესახებ“ 

ჩოხატაურის მუნიციპალიტეტის საკრებულოს 2016 წლის 5 თებერვლის #5 

დადგენილებაში ცვლილების შეტანის შესახებ - ჩოხატაურის მუნიციპალიტეტის 

საკრებულოს დადგენილების გამოსაცემად ადმინისტრაციული წარმოების დაწყების 

შესახებ.

მომხსენებელი: ვალერი ყაჭეიშვილი

5.ჩოხატაურის მუნიციპალიტეტის ქონების 2018 წლის დამატებით საპრივატიზაციო 

ობიექტის ნუსხისა და პრივატიზაციის გეგმის დამტკიცების შესახებ.

მომხსენებელი:ვალერი ყაჭეიშვილი

6. ,,ჩოხატაურის მუნიციპალიტეტის მერიის საშტატო ნუსხის დამტკიცებისა და მერიის 

თანამდებობის პირთა და სხვა მოსამსახურეთა თანამდებობრივი სარგოების ოდენობების 

განსაზღვრის შესახებ დადგენილების გამოსაცემად ადმინისტრაციული წარმოების 

დაწყების შესახებ.

მომხსენებელი:თეა უჯმაჯურიძე

7. ,,ჩოხატაურის მუნიციპალიტეტის 2018 წლის ბიუჯეტიდან სოციალური დახმარების 

გაცემის წესის დამტკიცების შესახებ’’ ჩოხატაურის მუნიციპალიტეტის საკრებულოს 2018 



წლის 26 იანვრის №4 დადგენილებაში ცვლილების შეტანის თაობაზე ადმინისტრაციული 

წარმოების დაწყების შესახებ.

მომხსენებელი: ვლადიმერ სიხარულიძე

8. 2018 წლის საკურორტო სეზონის მზადებასთან დაკავშირებით გასატარებელ 

ღონიძიებათა შესახებ.

მომხსენებელი:დავით საჯაია

თანამომხსენებელი: ირაკლი კუჭავა

I საკითხი:   ,,ჩოხატაურის მუნიციპალიტეტის 2018 წლის ბიუჯეტის დამტკიცების 

შესახებ“ ჩოხატაურის მუნიციპალიტეტის საკრებულოს 2017 წლის 28 დეკემბერის №53 

დადგენილებაში ცვლილებებისა და დამატებების შეტანის თაობაზე.

მოისმინეს:    

,,ჩოხატაურის მუნიციპალიტეტის 2018 წლის ბიუჯეტის დამტკიცების შესახებ“ 

ჩოხატაურის მუნიციპალიტეტის საკრებულოს 2017 წლის 28 დეკემბერის №53 

დადგენილებაში ცვლილებებისა და დამატებების შეტანის თაობაზე.

მომხსენებელი: მაია გოგოლაძე 

 აზრი გამოთქვა:  მამია ბარამიძემ აღნიშნა, რომ მოხდა ა(ა)ი.პ.-ების რეორგანიზაცია. ამან 

თანხობრვად გამოიწვია თუ არა რაიმე ცვლილება?

მაია გოგოლაძე- რეორგანიზაციას თანხობრივად არანაირი ცვლილება არ გამოუწვევია, 

თანხა გავანაწილეთ  ამ სამ ა(ა)ი.პ.- ზე.

მაია კუტუბიძე დაინტერესდა, თუ  რატომ შემცირდა  რელიგიის დაფინანსება 10,0 ათასი 

ლარით და რომელი პროექტი ითვალისწინებს მუნიციპალიტეტის თანამონაწილეობით  

25,0 ათასი ლარით დაფინანსებას.

მაია გოგოლაძე: რელიგიის დაფინანსება არ შემცირებულა. ფინანსთა სამინისტროს 

რეკომენდაციის საფუძველზე ეპარქიისათვის გამოყოფილი 20, 0 ათასი ლარიდან, 10, 0 



ათასი ლარი სამეურნეო საქონლის შესაძენად პირდაპირ ჩაერიცხება სამრევლო სკოლას. 

აქვე დავსძენ, რომ დღის ცენტრში ბავშვების ჩამოყვანის და 20 ბენეფიციარისათვის 

საჭირო თანხები სამრევლო სკოლისთვის ჩასარიცხ 10,0 ათას ლარს არ დააკლდება. 

აღნიშნულთან დაკავშირებით, კონსულტაციები გავიარეთ ეპარქიის ბუღალტერთან, 

შევთანხმდით და ამის შემდეგ მოხდა თანხის გაყოფა. გადაწყვეტილება მიღებული იქნა 

იმის გამო, ეპარქიამ თანხების ხარჯვასთან დაკავშირებით ვერ უზრუნველყო შესაბამისი 

დოკუმენტაციის წარმოდგენა.

     თანადაფინანსების პროექტებს რაც შეეხება, გეტყვით, რომ ეს არის ევროკავშირის 

პროექტი და ემსახურება ტურიზმის განვითარებას გურიის რეგიონში.

ღია კენჭისყრის შედეგები:

მომხრე _ 30

წინააღმდეგი _ 0

(კენჭისყრას ესწრებოდა 30  წევრი)

მიღებულია  დადგენილება:  ,,ჩოხატაურის მუნიციპალიტეტის 2018 წლის ბიუჯეტის 

დამტკიცების შესახებ“ ჩოხატაურის მუნიციპალიტეტის საკრებულოს 2017 წლის 28 

დეკემბერის №53 დადგენილებაში ცვლილებებისა და დამატებების შეტანის თაობაზე.

II საკითხი: ,,გარიგების დადების თაობაზე ჩოხატაურის მუნიციპალიტეტის მერისათვის 

თანხმობის მიცემის შესახებ“

მოისმინეს:       

,,გარიგების დადების თაობაზე ჩოხატაურის მუნიციპალიტეტის მერისათვის თანხმობის 

მიცემის შესახებ“

მომხსენებელი: ვლადიმერ გოგიბერიძე

აზრი გამოთქვა:  ირაკლი ახობაძემ აღნიშნა, რომ სოციალურ, განათლების, 

კულტურისა და სპორტის საკითხთა კომისიის სხდომაზე დაისვა საკითხი, რომ 



იყო თუ არა მოწონებული საკრებულოს მხრიდან ის პროექტები, რასაც დღეს 

საკრებულოს სხდომაზე უნდა მისცეს თანხმობა დეპუტატებმა.

 ირაკლი კუჭავამ უპასუხა: წარმოგიდგენთ 2017 წლის 21 დეკემბრის № 123 

განკარგულებას და შეგახსენებთ, რომ ეს არის საკრებულოს მიერ მიღებული 

განკარგულება ,,საქართველოს სახელმწიფო ბიუჯეტით გათვალისწინებული 

საქართველოს რეგიონებში განსახორციელებელი პროექტების ფონდიდან 2018 

წელში ჩოხატაურის მუნიციპალიტეტში დასაფინანსებელი პროექტების 

მოწონების შესახებ“, სადაც ზოგადი ჩანაწერია პროექტების მოწონების შესახებ. 

ზოგადი რატომ? იმიტომ, რომ წინასწარ   არვიცით რა გზით წავალთ. როგორც კი 

გვაჩვენა რეალობამ, რომ ეს პროექტი არ იყო მილიონიანი, ექსპერტიზამ 

დაადასტურა, რომ სრულად შესაძლებელია ამის გაკეთება მოწონების გარეშე. აქ 

რაიმე წინააღმდეგობას მე ვერ ვხედავ, ვერც დეპუტატებთან შეუთანხმებლობას 

ვერ ჩავთვლი დანაშაულად. ნებისმიერ დეპუტატთან შემიძლია საუბარი 

პროექტებზე, სამომავლო გეგმებზე და ა.შ. დაინტერესების შემთხვევაში,  მზად 

ვარ ნებისმიერ დეპუტატთან ვითანამშრომლო და მივაწოდო წინადადებები.  

ინდივიდუალურ რეჟიმში იქნება ეს, თუ დეპუტატებთან ერთად, მთავარია, 

განხორციელდეს პროექტები და ყველა თემას გავივლი მათთან ერთად.

მამია ბარამიძემ აღნიშნა, რომ მივესალმები, რომ პროექტები კეთდება, მაგრამ 

მაინტერესებს, ერთი რამ: ეს გზა, რომელიც ახლა უნდა გაკეთდეს, ხომ არ არის 

სურების კონკურენტი დ მაინტერესებს რა ხდება ამ მიმართულებით სურების 

გზაზე, რომელიც გასაკეთებელია?

ირაკლი კუჭავა: მოგახსენებთ, რომ ეს გზა სურების კონკურენტი ნამდვილად არ 

არის, ეს გზა არის ძალიან მნიშვნელოვანი სტრატეგიის მქონე და 

დაფინანსებულია მუნიციპალური განვითარების ფონდის მიერ. შესაბამისად 

დაპროექტებულიც და დაფინანსებულიც. ამიტომ სახელმწიფოს პრეროგატივაა ამ 

პროექტის დაფინანსება და არა თვითმმართველობის. აქედან გამომდინარე, 

გამოირიცხა კონკურენცია. 

   რაც შეეხება სურების გზის მონაკვეთს, რომელიც გასაკეთებელია, გვაქვს 

მოლაპარაკებები, რომ წელს 6 კილომეტრიანი მონაკვეთი იძლეოდა 



შესაძლებლობას, რომ გაკეთებულიყო, თუმცა ეს გადასაწყვეტია საქართველოს 

მთავრობის. 

     ზოგადად, სურების ხეობის საკითხი, საუკუნის დონეზე გადის.

   ჩვენ, თვითმმართველობა, ყველანაირად ხელს შევუწყობთ ამ საკითხის 

მოგვარებას, თუმცა გადაწყვეტილება მთავრობამ უნდა მიიღოს.

მაია კუტუბიძე: ინფორმაციის მიღების მიზნით ვკითხულობ: გამოცხადებულ 

ტენდერში მოთხოვნილია მძიმე ტექნიკის საკუთრებაშ გადაცემა. მაინტერესებს, 

რამ გამოიწვია ასეთი მოთხოვნა, რომ საკუთრებაში გვქონდეს ტექნიკა: გასული 

პროექტები შესრულდა არასაკმარისად და არ გქონდათ საკუთრებაში, თუ რაიმე 

მოთხოვნებია, რომელიც ჩვენ არ ვიცით.

ვლადიმერ გოგიბერიძემ უპასუხა:კანონი არ კრძალავს ტექნიკის შეძენას 

საკუთრებაში. რეკომენდაციაში გვქონდა გასათვალისწინებელი. შესაბამის 

სამინისტროში გავიარეთ გადამზადება შესყიდვების კუთხით, და გვითხრეს, რომ 

სტატისტიკური მნიშვნელობის ობიექტები, როგორიცაა გზები, ასვალტ- ბეტონის 

დაგება, რომელსაც ჭირდება ტექნიკა და რომელიც აუცილებელია ხარისხიანი 

ასვალტ- ბეტონის დასაგებად, ამიტომ, ისეთი შესყიდვა, როგორიცაა 

ელექტრონული ტენდერი, 200,0 ათასი ლარიდან ზევით, იქ გაითვალისწინეთ 

ისეთი ტექნიკა, რომელიც არის აუცილებელი და პროცესისთვის საჭირო, 50 % 

ქირავნობა ან 50% საკუთრებაში შეძენა. ამიტომ მოვითხოვეთ საკუთრებაში 

გადაცემა ამ ტექნიკის.

სხდომის თავმჯდომარემ საკითხი დააყენა ღია კენჭისყრაზე

ღია კენჭისყრის შედეგები:

მომხრე _ 30

წინააღმდეგი _ 0

(კენჭისყრას ესწრებოდა 30  წევრი)



მიღებულია  განკარგულება:  ,,გარიგების დადების თაობაზე ჩოხატაურის 

მუნიციპალიტეტის მერისათვის თანხმობის მიცემის შესახებ“.

III საკითხი:  „ჩოხატაურის მუნიციპალიტეტის ტერიტორიაზე მშენებლობის (გარდა 

განსაკუთრებული მნიშვნელობის რადიაციული ან ბირთვული ობიექტების 

მშენებლობისა) ნებართვისათვის მოსაკრებლის ოდენობის განსაზღვრისა და 

მოსაკრებლის გადახდის ინსტრუქციის დამტკიცების შესახებ“ ჩოხატაურის 

მუნიციპალიტეტის საკრებულოს 2017 წლის 27 თებერვლის N5 დადგენილებაში 

ცვლილების შეტანის თაობაზე“ დადგენილების გამოსაცემად ადმინისტრაციული 

წარმოების დაწყების შესახებ.

მოისმინეს:       

„ჩოხატაურის მუნიციპალიტეტის ტერიტორიაზე მშენებლობის (გარდა განსაკუთრებული 

მნიშვნელობის რადიაციული ან ბირთვული ობიექტების მშენებლობისა) ნებართვისათვის 

მოსაკრებლის ოდენობის განსაზღვრისა და მოსაკრებლის გადახდის ინსტრუქციის 

დამტკიცების შესახებ“ ჩოხატაურის მუნიციპალიტეტის საკრებულოს 2017 წლის 27 

თებერვლის N5 დადგენილებაში ცვლილების შეტანის თაობაზე“ დადგენილების 

გამოსაცემად ადმინისტრაციული წარმოების დაწყების შესახებ.

მომხსენებელი: თენგიზ ცენტერაძე

 აზრი გამოთქვა:  დავით გუდავაძემ, აკაკი ყაჭეიშვილმა.

სხდომის თავმჯდომარემ საკითხი დააყენა ღია კენჭისყრაზე

ღია კენჭისყრის შედეგები:

მომხრე _ 30

წინააღმდეგი _ 0

(კენჭისყრას ესწრებოდა 30  წევრი)

მიღებულია  განკარგულება:  „ჩოხატაურის მუნიციპალიტეტის ტერიტორიაზე 

მშენებლობის (გარდა განსაკუთრებული მნიშვნელობის რადიაციული ან ბირთვული 



ობიექტების მშენებლობისა) ნებართვისათვის მოსაკრებლის ოდენობის განსაზღვრისა და 

მოსაკრებლის გადახდის ინსტრუქციის დამტკიცების შესახებ“ ჩოხატაურის 

მუნიციპალიტეტის საკრებულოს 2017 წლის 27 თებერვლის N5 დადგენილებაში 

ცვლილების შეტანის თაობაზე“ დადგენილების გამოსაცემად ადმინისტრაციული 

წარმოების დაწყების შესახებ.

IV საკითხი:  ჩოხატაურის მუნიციპალიტეტის კერძო სამართლის იურიდიული პირის 

ძირითადი საშუალებების გასხვისებისა და სარგებლობის უფლებით გადაცემის, ქონების 

საწყისი საფასურის, ქონების სარგებლობის უფლებით გადაცემისას ქირის საფასურის და 

ქირის საწყისი საფასურის განსაზღვრის და ანგარიშსწორების წესების დამტკიცების 

შესახებ“ ჩოხატაურის მუნიციპალიტეტის საკრებულოს 2016 წლის 5 თებერვლის #5 

დადგენილებაში ცვლილების შეტანის შესახებ - ჩოხატაურის მუნიციპალიტეტის 

საკრებულოს დადგენილების გამოსაცემად ადმინისტრაციული წარმოების დაწყების 

შესახებ.

მოისმინეს:

ჩოხატაურის მუნიციპალიტეტის კერძო სამართლის იურიდიული პირის ძირითადი 

საშუალებების გასხვისებისა და სარგებლობის უფლებით გადაცემის, ქონების საწყისი 

საფასურის, ქონების სარგებლობის უფლებით გადაცემისას ქირის საფასურის და ქირის 

საწყისი საფასურის განსაზღვრის და ანგარიშსწორების წესების დამტკიცების შესახებ“ 

ჩოხატაურის მუნიციპალიტეტის საკრებულოს 2016 წლის 5 თებერვლის #5 

დადგენილებაში ცვლილების შეტანის შესახებ - ჩოხატაურის მუნიციპალიტეტის 

საკრებულოს დადგენილების გამოსაცემად ადმინისტრაციული წარმოების დაწყების 

შესახებ.

მომხსენებელი: ვალერი ყაჭეიშვილი

აზრი გამოთქვა:   მარინე ბერაძემ, უშანგი ართმელაძემ.

სხდომის თავმჯდომარემ საკითხი დააყენა ღია კენჭისყრაზე

ღია კენჭისყრის შედეგები:

მომხრე _ 30

წინააღმდეგი _ 0



(კენჭისყრას ესწრებოდა  30  წევრი)

მიღებულია  განკარგულება:  ჩოხატაურის მუნიციპალიტეტის კერძო სამართლის 

იურიდიული პირის ძირითადი საშუალებების გასხვისებისა და სარგებლობის უფლებით 

გადაცემის, ქონების საწყისი საფასურის, ქონების სარგებლობის უფლებით გადაცემისას 

ქირის საფასურის და ქირის საწყისი საფასურის განსაზღვრის და ანგარიშსწორების 

წესების დამტკიცების შესახებ“ ჩოხატაურის მუნიციპალიტეტის საკრებულოს 2016 წლის 5 

თებერვლის #5 დადგენილებაში ცვლილების შეტანის შესახებ - ჩოხატაურის 

მუნიციპალიტეტის საკრებულოს დადგენილების გამოსაცემად ადმინისტრაციული 

წარმოების დაწყების შესახებ.

V საკითხი:  ჩოხატაურის მუნიციპალიტეტის ქონების 2018 წლის დამატებით 

საპრივატიზაციო ობიექტის ნუსხისა და პრივატიზაციის გეგმის დამტკიცების შესახებ.

მოისმინეს:       

ჩოხატაურის მუნიციპალიტეტის ქონების 2018 წლის დამატებით საპრივატიზაციო 

ობიექტის ნუსხისა და პრივატიზაციის გეგმის დამტკიცების შესახებ.

მომხსენებელი: ვალერი ყაჭეიშვილი

 აზრი გამოთქვა:   

ირაკლი ახობაძემ აღნიშნა, რომ როცა ამხელა ინვესტიცია ხორციელდება რაიონში, 

ხომ არ გვეფიქრა იმაზე, რომ 1 ლარად გადავცეთ ის 12 კვ. მიწა იმ 

დაინტერესებულ ადამიანს? რადგან, მიმაჩნია, რომ აუქციონის წესით გაყიდვამ 

გაუგებრობა არ გამოიწვიოს, რადგან ნებისმიერ პირს შეუძლია ამ მიწის ყიდვა ამ 

ფორმით.

ზაალ მამალაძემ უპასუხა: არ შეიძლება, კანონის წესით უნდა მოხდეს ამ მიწის 

გაყიდვა და ეს არის აუქციონის ფორმა.

ზვიადი მამალაძემ აღნიშნა, რომ ბიუროს სხდომაზე გადავწყვიტეთ, რომ 

საკრებულოს სხდომაზე  მოგვეწვია ზედამხედველობის სამსახური და ვთხოვთ, 

მოგვახსენოს ამ გაუგებრობასთან დაკავშირებით ინფორმაცია: თუ მიწა რომელიც 



სახელმწიფოს საკუთრება იყო, რიგორ მოხდა ამ მიწაზე უკანონო მშენებლობა და 

თუ არ იყო სახელმწიფოს, მაშინ რატომ იყიდება აუქციონის წესით?

ვლადიმერ ლომთათიძემ უპასუხა დასმულ შეკითხვას: 2015 წელს გაცემული აქვს 

მუნიციპალიტეტს მშენებლობის ნებართვა, ჩაეტია ვადებში და მოხდა 

მშენებლობა. შემდეგ მოხდა ის, რომ გაიყო ,,მარულას“ შენობა სხვადასხვა 

მესაკუთრეებზე.ის მიწა, სადაც კიბე დაიდგა, არაზუსტად მოხდა შესრულებული 

აზომვა და ამან გამოიწვია ცდომილება. ჩვენ, სამსახურმა როცა გავეცით ნებართვა 

მშენებლობაზე, მაშინ ეს მიწა ,,მარულას“ ტერიტორიაზე შედიოდა.

სხდომის თავმჯდომარემ საკითხი დააყენა ღია კენჭისყრაზე

ღია კენჭისყრის შედეგები:

მომხრე _ 30

წინააღმდეგი _ 0

(კენჭისყრას ესწრებოდა  30 წევრი)

მიღებულია  განკარგულება:  ჩოხატაურის მუნიციპალიტეტის ქონების 2018 წლის 

დამატებით საპრივატიზაციო ობიექტის ნუსხისა და პრივატიზაციის გეგმის 

დამტკიცების შესახებ.

VI საკითხი:  ,,ჩოხატაურის მუნიციპალიტეტის მერიის საშტატო ნუსხის დამტკიცებისა და 

მერიის თანამდებობის პირთა და სხვა მოსამსახურეთა თანამდებობრივი სარგოების 

ოდენობების განსაზღვრის შესახებ დადგენილების გამოსაცემად ადმინისტრაციული 

წარმოების დაწყების შესახებ.

მოისმინეს:       

,,ჩოხატაურის მუნიციპალიტეტის მერიის საშტატო ნუსხის დამტკიცებისა და მერიის 

თანამდებობის პირთა და სხვა მოსამსახურეთა თანამდებობრივი სარგოების ოდენობების 

განსაზღვრის შესახებ დადგენილების გამოსაცემად ადმინისტრაციული წარმოების 

დაწყების შესახებ.

მომხსენებელი:თეა უჯმაჯურიძე



აზრი გამოთქვა:   ირაკლი ახობაძემ აღნიშნა, რომ იწვევს თუ არა ეს ქმედება 

ფინანსურ ცვლილებას?

თეა უჯმაჯურიძემ უპასუხა: დაახლოებით 900 ლარს შეადგენს ცვლილება.

სხდომის თავმჯდომარემ საკითხი დააყენა ღია კენჭისყრაზე

ღია კენჭისყრის შედეგები:

მომხრე _ 30

წინააღმდეგი _ 0

(კენჭისყრას ესწრებოდა  30  წევრი)

მიღებულია  განკარგულება:  ,,ჩოხატაურის მუნიციპალიტეტის მერიის საშტატო ნუსხის 

დამტკიცებისა და მერიის თანამდებობის პირთა და სხვა მოსამსახურეთა 

თანამდებობრივი სარგოების ოდენობების განსაზღვრის შესახებ დადგენილების 

გამოსაცემად ადმინისტრაციული წარმოების დაწყების შესახებ.

VII  საკითხი:  ,,ჩოხატაურის მუნიციპალიტეტის 2018 წლის ბიუჯეტიდან სოციალური 

დახმარების გაცემის წესის დამტკიცების შესახებ’’ ჩოხატაურის მუნიციპალიტეტის 

საკრებულოს 2018 წლის 26 იანვრის №4 დადგენილებაში ცვლილების შეტანის თაობაზე 

ადმინისტრაციული წარმოების დაწყების შესახებ.

მოისმინეს:       

,,ჩოხატაურის მუნიციპალიტეტის 2018 წლის ბიუჯეტიდან სოციალური დახმარების 

გაცემის წესის დამტკიცების შესახებ’’ ჩოხატაურის მუნიციპალიტეტის საკრებულოს 2018 

წლის 26 იანვრის №4 დადგენილებაში ცვლილების შეტანის თაობაზე ადმინისტრაციული 

წარმოების დაწყების შესახებ.

მომხსენებელი: ვლადიმერ სიხარულიძე

აზრი გამოთქვა:    მარინე ბერაძემ, ლია ჩიგოგიძემ.



სხდომის თავმჯდომარემ საკითხი დააყენა ღია კენჭისყრაზე

ღია კენჭისყრის შედეგები:

მომხრე _ 30

წინააღმდეგი _ 0

(კენჭისყრას ესწრებოდა  30  წევრი)

მიღებულია  განკარგულება:  ,,ჩოხატაურის მუნიციპალიტეტის 2018 წლის ბიუჯეტიდან 

სოციალური დახმარების გაცემის წესის დამტკიცების შესახებ’’ ჩოხატაურის 

მუნიციპალიტეტის საკრებულოს 2018 წლის 26 იანვრის №4 დადგენილებაში ცვლილების 

შეტანის თაობაზე ადმინისტრაციული წარმოების დაწყების შესახებ.

VIII  საკითხი:  2018 წლის საკურორტო სეზონის მზადებასთან დაკავშირებით 

გასატარებელ ღონიძიებათა შესახებ.

მოისმინეს:       

2018 წლის საკურორტო სეზონის მზადებასთან დაკავშირებით გასატარებელ 

ღონიძიებათა შესახებ.

მომხსენებელი:დავით საჯაია

 აზრი გამოთქვა:  მამია ბარამიძემ აღნიშნა, რომ ცხოველებთან დაკავშირებით 

მივიღეთ წესი „ჩოხატაურის მუნიციპალიტეტში, ბახმაროს ტერიტორიაზე 

მეთვალყურეობის გარეშე მყოფი წვრილფეხა და მსხვილფეხა შინაური 

ცხოველების დაჭერა-იზოლირების წესის დამტკიცების შესახებ“, მაგრამ 

რეგულაცია სულ ცოტა ხნის წინ.  მაინტერესებს, რა რეგულაცია გვექნება წელს და 

მეორე თემა მაინტერესებს წყალთან დაკავშირებით, ზოგიერთ უბანში იქცევა 

წყალი და მეორე უბანში დამსვენებელს შორი მანძილიდან უწევს წყლის მოტანა.

   მაინტერესებს, ბახმაროში, სასტუმროს გვერდით მდებარე კულტურის სახლს რა 

ბედი ელის და  რა გეგმები გაქვთ სამომავლოდ?



ირაკლი კუჭავამ უპასუხა: ბოლო შეკითხვით დავიწყებ და გეტყვით, რომ ეს 

შენობა არის ეკონომიკის სამინისტროს ბალანსზე. არაერთხელ მივმართეთ 

სამინისტროს, რომ ან გაარემონტონ ეს შენობა, ან გადმოგვცეს მუნიციპალიტეტს 

საკუთრებაში. ჯერ- ჯერობით ამაზე პასუხი არ მიგვიღია.

   საქონელთან დაკავშირებით გეტყვით, რომ მეველის დონეზე დარჩება წელს ამ 

პრობლემის მოგვარება.

დავით საჯაიამ აღნიშნა, რომ წყალთან დაკავშირებით, გეტყვით, რომ 70 ტონა 

წყალს ვაგროვებთ ღამის საათებში და 10 საათზე ვაწვდით დამსვენებლებს. 12 

საათზე ისევ ვკეტავთ რეზერვუარებს, ივსება  და საღამოსთვის ისევ ვაწვდით 

წყალს.

ზვიადი მამალაძემ აღნიშნა, რომ  დამეთანხმებით, რომ წყლის პრობლემა 

არსებობს, თუმცა ჯერ გაკეთებული არაფერი არ არის. ნაპოვნია ალტერნატიული 

წყლის რეზერვუარი. მასალები შეძენილი არ არის, სამუშაოები დაწყებული არ 

არის. როდისთვის იგეგმება ამ პრობლემის მოგვარება? მეორე პრობლემა არის 

შუქის. საჭიროა დაახლოებით 20-25 ბოძი, სადენები, მიწერილია ოფიციალური 

წერილი შესაბამის სამსახურთან.

შიდა გზებს რაც შეეხება, საჭიროა გრეიდერი. აჭარის ქუჩის ხევს რაც შეეხება 

დიდი ხანია არ გაწმენდილა. საშიშია და მდინარის ადიდების შემთხვევაში იქ 

მდებარე სახლები შეიძლება წაიღოს წყალმა. მძიმე ტექნიკას საჭიროებს ეს 

ტერიტორია.

ბაზარს და საბავშვო ცენტრს რაც  შეეხება, ეს არის ეკონომიკის სამინისტროს 

ბალანსზე. ამაზე თანხა ვერ დაიხარჯება მუნიციპალიტეტის ბიუჯეტიდან, 

არამიზნობრივი იქნება. დამსვენებელს კი ჭირდება ბაზარიც და საბავშვო 

გასართობი ცენტრიც.

     მთავარი პრობლება, რომელიც ამჟამად არსებობს და რომლის არაერთი 

ინფორმაცია გვაქვს, ეს არის უნებართვო მშენებლობები, რომ ბახმაროში მიდის 

ახალი უნებართვო მშენებლობები. თუ გაქვთ ამ თემასთან დაკავშირებით 

კომუნიკაცია შესაბამის სამსახურებთა,  პოლიციასთან, სამინისტროსთან, 

მერიასთან.



   რაც შეეხება საქონლის თემას ბახმაროს ტერიტორიაზე, ვამატებთ ორ მეველეს, 

თუმცა მაინც რთული პროცესი იქნება.

   საკრებულოს მიღებული აქვს დადგენილება მოსაკრებელთან დაკავშირებით, 

დადგენილია თანხის ოდენობაც.  ამიტომ უნდა ამოქმედდეს ეს დადგენილება.

ირაკლი კუჭავამ უპასუხა: პირველ საკითხს რაც შეეხება, ჯერ არ არის 

გადაწყვეტილი რა როგორ იქნება. გვაქვს გამოცდილება, რომ მიწა სახელმწიფოს 

საკუთრებაა და კერძო მიწაზე მუნიციპალიტეტი რას გააკეთებს? ის, რომ ბაზარიც 

საჭიროა და გასართობი სკვერიც ვიცით, მაგრამ თემა ასეთია: სახელმწიფომ 

მუნიციპალიტეტს უნდა გადმოსცეს მიწა და ჩვენ მივიღოთ შემოსავალი, ან მან 

უნდა შეისყიდოს. ესაა გამოსავალი.

დავით საჯაიამ უპასუხა წყალზე დასმულ შეკითხვას, რომ რეზერვუარი ნაპოვნია 

და ვაპირებთ წყლის დამატებას.

ვლადიმერ სიხარულიძემ აღნიშნა, რომ ბახმარო არის რეკრეაციული ზონა, არის 

ეკონომიკის სამინისტროს ბალანსზე. ბაზარიც და სხვა ტერიტორიებიც, 

რომელზეც თქვენ საუბრობთ, თქვენს ფუნქციაში არ შედის ამ პრობლემების 

მოგვარება, ამიტომ მიმაჩნია, რომ უნდა მოხდეს ამ ა(ა)ი.პ-ის რეორგანიზაცია, 

შესაცვლელია მმართველობის ფორმა. ის ფუნქციები, რომელზეც თქვენ 

საუბრობთ, არცერთი არ არის ამ ა(ა)ი.პ.-ის ფუნქცია.

   რაც შეეხება უკანონო მშენებლობებს, თუ იმუშავებს ზედამხედველობის 

სამსახური, იქ არ იქნება არანაირი უკანონო მშენებლობა.

მიღებულია განკარგულება:  ცნობად იქნა მიღებული 2018 წლის საკურორტო სეზონის 

მზადებასთან დაკავშირებით გასატარებელ ღონიძიებათა შესახებ.

სხდომის თავმჯდომარემ სხდომა დახურულად გამოაცხადა

ზაალ მამალაძე

საკრებულოს თავმჯდომარე
ხელმძღვანელობა




